

304不锈钢扁线压制

产品名称	304不锈钢扁线压制
公司名称	深圳市恒瑞金属材料有限公司
价格	24.00/千克
规格参数	品牌:宝钢 型号:齐全 标准:国标
公司地址	广东省深圳市宝安区松岗镇罗田第一工业区D栋
联系电话	0755-29358655 13713896026

产品详情

304不锈钢扁线压制

深圳市恒瑞金属材料有限公司生产、经营的不锈钢线，弹簧线，螺丝线，琴钢线，不锈钢方线，扁线，铆钉线，镀镍钢线、碳钢线、镀镍不锈钢线、雾面不锈钢线是普遍用于电子工业产品的钢线。“full rich”系列弹簧钢线的原材料是经严格挑选、拉拔，采用最先进环保型沉积技术加工而成。因此该产品除具备市场上其它品牌镍线的性能外，其独特的镀层配方使其产品表面更光滑亮泽、镀层更均匀、具有特别优越的焊接导电性能及防腐蚀性能。公司拥有世界先进线棒生产设备，生产所需原料均购自国内外各大知名钢厂。产品材质有：304、303、316L、304L、321、309s、310s、904L、201、301、1cr17、1cr13、2cr13、3cr13。资源充足，品种齐全，库存量大，价位低。

公司始终坚持“以人为本、务实、创新”的企业精神，“安全、优质、高效”的经营方针；遵循“质量第一、信誉至上”的企业宗旨，现已拥有一批具备丰富专业知识的工程技术人员，有着良好的经营理念和雄厚的技术实力，产品现已远销至欧美及东南亚地区，深得社会各界和广大客户的认可和赞誉。我们衷心希望与广大客户建立业务联系，提供优质服务，同创业、共诚信“求实、发展、创新”是我公司的经营宗旨，热忱欢迎广大不锈钢用户及同仁光临我公司，为不锈钢事业共创辉煌。我公司愿与您一起携手并进，共创辉煌，一次合作，终生朋友。

shenzhen hengrui metal material limited company production, management of stainless steel wire, spring wire, screw wire, piano wire, stainless steel wire, flat wire, rivet wire, nickel plated steel wire, steel wire, stainless steel wire, nickel matte stainless steel wire is widely used in steel wires for electrical and industrial products. "the raw material of full rich" series of spring steel wire are after strict selection, drawing, using the most advanced processing technology and environmental protection type deposition. therefore, in addition to the product performance has the market brands nickel wire, its unique coating formula to make their products more smooth and glossy surface, coating more uniform, with excellent electrical conductivity and corrosion resistance welding. the company has the world advanced

equipment production line stick, needed for the production of raw materials are purchased from the domestic and foreign various well-known steel mills. product material: 304, 303, 321, 316l, 304l, 309s, 310s, 904l, 201, 301, 1cr17, 1cr13, 2cr13, 3cr13. adequate resources, variety complete, large inventory, low price.

公司始终坚持“以人为本、务实、创新”的企业精神，“安全、优质、高效”的经营方针；遵循“质量第一、信誉至上”的企业宗旨，现已拥有一批具备丰富专业知识的工程技术人员，有着良好的经营理念和雄厚的技术实力，产品现已远销至欧美及东南亚地区，深得社会各界和广大客户的认可和赞誉。我们衷心希望与广大客户建立业务联系，提供优质服务，同创业、共诚信“求实、发展、创新”是我公司的经营宗旨，热忱欢迎广大不锈钢用户及同仁光临我公司，为不锈钢事业共创辉煌。我公司愿与您一起携手并进，共创辉煌，一次合作，终生朋友。

we always adhere to the "people-oriented, pragmatic, innovative" spirit of enterprise, "safety, quality, efficient" business principles; adhere to "quality first, reputation first" business purpose, now has a group with rich expertise in engineering and technical personnel, with good business ideas and strong technical strength, product is now exported to europe and the united states and southeast asia, won the community and the vast number of customer recognition and praise. we sincerely hope to establish the business relations with our customers, to provide quality services, with the business, a total of "truth-seeking, innovation, integrity and development" is our business purpose, warmly welcomes the broad masses of users and colleagues to visit our company, stainless steel, stainless steel industry to create brilliant. my company is willing to work with you hand in hand, create brilliant, a cooperative, lifelong friends.